英语口语中司机怎么说?

作者:有故事的人来源:范文网 www.wtabcd.cn/fanwen/

本文原地址:https://www.wtabcd.cn/fanwen/meiwen/c58d2f63f60e9bec49c53a83b4a5caae.html

范文网,为你加油喝彩!

【#英语口语# 导语】英语口语的重要性不言而喻,除了日常的英语考试外,英语口语在我们平常生活中也至关重要。很多人虽喜欢旅行,却不敢走出国门,怕沟通困难,难以交流。以下"英语口语中司机怎么说"由©无忧考网整理发布,欢迎阅读参考!更多相关讯息请关注©无忧考网!

【英语口语中司机怎么说】

driver;
engine attendant;
engine driver;
engine man;
engine runner;
例句:
The driver gave him a lift to the station .
司机让他搭脚儿去火车站。
If you need a driver , i am your man .
你要是需要司机,我当最合适。
The driver pulled up at the traffic lights .

司机在红绿灯前把车停住。

He catches a job as a truck driver.

他找到了一个卡车司机的工作。

Over his shoulder the driver snarled, "no. "

司机回过头发狠说"不行"。

That car is being driven by a learner driver.

那辆汽车正由见习司机驾驶。

Bad drives cause bad accidents.

技术差的司机往往造成严重事故。

He is a reckless or inconsiderate driver.

他是一个鲁莽而不顾他人的司机。

【男司机用英语怎么说】

men drivers

例句:

The two arrested drivers were later bailed out pending further investigation

两名涉案男司机已获保释等候进一步调查。

You know what i think, women drivers are more careful than men drivers

你知道我怎么想的,我认为女司机比男司机谨慎。

The 36 - year - old male driver was trapped inside the compartment and was rescued by the firemen

该名三十六岁男司机被困车箱内,由消防员救出。

The 40 - year - old driver was trapped inside the vehicle. he was rescued out and was seriously injured

该名四十岁男司机被困车内,救出后严重受伤。

Police investigation confirmed that the deceased was the 55 - year - old taxi driver male xa siu - fok

警方调查后确定死者为该的士之五十五岁男司机佘兆福。

After the impact, the 26 - year - old driver was trapped inside the compartment and was rescued by firemen

相撞后,该名二十六岁男司机头部受伤并被困车厢内。

After the impact, the 21 - year - old male driver was trapped inside the compartment and was rescued by firemen

二十一岁的男司机被困车厢内,需由消防员救出。

【女司机用英语怎么说】

a woman chauffur

chauffeuse

例句:

The woman immediately behind the two cars happened to be a learner.

紧接在两辆车后面的女司机碰巧是个新手。

The driver said nothing, but the bus travelled faster and faster

女司机并不说话,车速越来越快。

You know what i think, women drivers are more careful than men drivers

你知道我怎么想的,我认为女司机比男司机谨慎。

The bus started on its journey again . the driver straightened up her hair and turned the radio to full volume

汽车又平稳地行驶在山路上,女司机掠了一下头发,按响了收音机。

Man launched on tuesday with the aim of making solo female motorists feel less nervous about driving at night

百分之八十二的女司机表示如果有人坐在副驾驶上,她们会感觉更安全。

【出租车司机用英语怎么说】

taxi driver, cab driver

taxi driver/cab driver

taximan

例句:

The taxi-driver left me in the taxi and ran into a doorway near a shop.

出租车司机把我留在车里,跑进商店边上的门里。

He is hutu . he 's just a foolish taxi driver

他是胡图人他是个愚蠢的出租车司机

Voiceover: what 's it like to be a taxi driver

画外音:作一名出租车司机感觉怎样?

The economy analysis about taxi drivers ' credit

出租车司机诚信的经济学分析

We signalled the taxi driver to pull over

我们招呼出租车司机把车开过来。

She left her watch as a pledge with the taxi - driver

她将手表留给出租车司机作为抵押。

Wait for us here, 'kiah said to the taxi driver

"在这儿等我们。"凯吩咐出租车司机。

The taxi driver will have the keys to your accommodation

出租车司机带有你住处的钥匙。

更多 范文 请访问 https://www.wtabcd.cn/fanwen/list/91_0.html

文章生成doc功能,由<u>范文网</u>开发